
PROTOKÓŁ NR XXXI/09

PROTOKÓŁ NR XXXI/09

z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w dniu 2
lipca 2009 roku w lokalu Urzędu Gminy w
Ciechanowie pod przewodnictwem Pana
Eugeniusza Olszewskiego – Przewodniczącego
Rady Gminy.

W Sesji uczestniczyło

- 14 radnych na stan 15 radnych

Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli:

1. Marek Kiwit – Wójt Gminy

2. Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy

3. Adam Olszewski – Radca Prawny

Lista zaproszonych gości w załączeniu do
protokołu.



Ponadto w sesji uczestniczyli:

Tomasz Grembowicz – Przewodniczący Rady
Miasta Ciechanów

Ryszard Geryk – Członek Zarządu Powiatu
Ciechanowskiego

Prezesi firmy „Metaltech”

Pracownicy Sądu

Elżbieta Zmudczyńska, Stanisław
Zmudczyński, Mariusz Zmudczyński – prywatni
inwestorzy

Mieszkańcy miasta Ciechanów

Mieszkańcy gminy Ciechanów

Julita Borowska – redaktor Tygodnika Extra

Krzysztof Kowalski – redaktor Tygodnika
Ciechanowskiego

Telewizja WOT



Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

Obrady XXXI/09 nadzwyczajnej sesji Rady
Gminy Ciechanów otworzył Eugeniusz
Olszewski – Przewodniczący Rady Gminy
Ciechanów. Powitał radnych i zaproszonych
gości. Następnie stwierdził, że po
sprawdzeniu obecności zgodnie z listą
obecności, na sali znajduje się 14 radnych, co
stanowi quorum niezbędne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Ad. 2 Przyjęcie porządku dziennego obrad.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad,
kierując zapytanie o propozycje zmiany
porządku obrad.

Radna Jezierska zgłosiła wniosek do porządku
obrad by pkt 5 porządku dziennego obrad tj
„wolne wnioski i zapytania” wprowadzić do
pkt. 4 uzasadniając, że obecni na sesji będą
chcieli wypowiedzieć się nt. projektu uchwały
zamieszczonego w pkt 4 tj. podjęcie uchwały
uchylającej uchwałę Nr XXII/135/05 Rady



Gminy Ciechanów z dnia 6 maja 2005 roku w
sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu miejscowości Rutki-
Begny. Zdaniem radnej powinno się dać
możliwość wypowiedzenia przed podjęciem
przedmiotowej uchwały.

Rada Gminy Ciechanów nie głosowała nad
wnioskiem radnej Doroty Jezierskiej.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
porządek obrad bez wprowadzania zmian.

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr
XXII/135/05 Rady Gminy Ciechanów z dnia 6
maja 2005 roku w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fragmentu



miejscowości Rutki-Begny.

5. Wolne wnioski i zapytania.

6. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

7. Zamknięcie obrad.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez
wprowadzania zmian i bez czytania. Wniosek
swój uzasadnił tym, że sam osobiście zapoznał
się z treścią protokołu i odzwierciedla ona w
pełni przebieg obrad. Ponadto poinformował,
że protokół był wyłożony do wglądu w
sekretariacie Urzędu Gminy i każdy mógł się
zapoznać z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
protokół z poprzedniej Sesji.



Ad.4 Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr 
XXII/135/05 Rady Gminy Ciechanów z dnia 6 
maja 2005 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu 
miejscowości Rutki-Begny.

Eugeniusz Olszewski – Przewodniczący Rady
Gminy Ciechanów zapytał radnych czy chcą
zabrać głos w sprawie przedmiotowej uchwały.

Radna Dorota Jezierska przypomniała czego
dotyczy projekt uchwały. Powiedziała, że
jeżeli Rada Gminy podejmie uchwałę
uchylającą uchwałę Nr XXII/135/05 to raz na
zawsze zakończy domniemania nt.
prywatnego wysypiska w Rutkach Begnach.

Przypomniała, że wysypisko, które powstałoby
w w/w miejscowości byłoby wysypiskiem dla
miasta Warszawy.

Radna poinformowała, że obawy budzi fakt
późniejszego zamknięcia wysypiska o tak
dużej powierzchni, ponieważ zamknięcie i



rekultywacja tego terenu w przypadku
wycofania się prywatnego inwestora wyniesie
gminę ok. 30 mln złotych. Zwróciła się do
radnych o podjęcie w/w uchwały by rozwiać
obawy mieszkańców dotyczące wspomnianego
wysypiska.

Pan Mariusz Zmudczyński poprosił
Przewodniczącego Rady Gminy o udzielenie
głosu.

Jeden z obserwatorów obecnych na sali obrad
(nie przedstawił się) postulował by
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów nie
udzielił głosu Panu Mariuszowi
Zmudczyńskiemu z tego względu, że nie jest
on radnym.

Eugeniusz Olszewski Przewodniczący Rady
Gminy Ciechanów udzielił głosu Panu
Mariuszowi Zmudczyńskiemu. Poinformował,
że wypowiedź nie może trwać dłużej niż 5
minut. Przewodniczący Rady Gminy
Ciechanów zwrócił się z prośbą o ciszę na sali
obrad w trakcie wypowiedzi.



Pan Mariusz Zmudczyński poinformował, że w
żadnym dokumencie nie ma bezpośrednio
mowy o wysypisku. Powiedział, że na tym
terenie powierzchnia czynna biologicznie
wynosi 70 % więc nie ma możliwości by na
całym obszarze mogło powstać kiedykolwiek
składowisko odpadów. Dodał, że nie rozumie
dlaczego nie mogłoby w przyszłości powstać
prywatne składowisko odpadów
konkurencyjne dla składowiska
samorządowego istniejącego w Woli
Pawłowskiej. Powiedział, że prawo nie
zabrania konkurencji. Wyjaśnił, że gmina
nigdy nie ponosiłaby kosztów za zamknięcie i
rekultywację prywatnego składowiska
odpadów. Postulował o przeprowadzenie
referendum gminnego w sprawie budowy
wysypiska w Rutkach Begnach.

(Wypowiedź Pana Mariusza Zmudczyńskiego
była przerywana przez głosy pochodzące z sali
obrad).

Ryszard Geryk – członek Zarządu Powiatu
Ciechanowskiego zwrócił się do



Przewodniczącego Rady Gminy o udzielenie
głosu.

Eugeniusz Olszewski – Przewodniczący Rady
Gminy Ciechanów nie udzielił głosu radnemu
Ryszardowi Gerykowi uzasadniając, że w
kolejnym punkcie tj. „Wolne wnioski i
zapytania” będzie miał możliwość
wypowiedzenia się.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła
uchwałę uchylającą uchwałę Nr XXII/135/05 z
dnia 6 maja 2005 roku.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.

(Uchwała w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów –
Tomasz Grembowicz liczył głosy w trakcie
podejmowania przez Radę Gminy Ciechanów
w/w uchwały.

Ad. 5 Wolne wnioski i zapytania. 

Ryszard Geryk – członek Zarządu powiatu
Ciechanowskiego odniósł się do artykułu



zamieszczonego na łamach Tygodnika
Ciechanowskiego, w którym zdaniem radnego
została zawarta nieprawda dotycząca jego
osoby.

(Ze względu na panujący hałas na sali obrad
radny nie skończył wypowiedzi). Radna Dorota 
Jezierska powiedziała, że sesja Rady Gminy
Ciechanów nie jest miejscem na wyjaśnianie
takich kwestii. Skierowała także pytanie do
Wójta czy gminę stać jest na przeprowadzenie
referendum w sprawie prywatnego wysypiska.

Pan Stanisław Zmudczyński powiedział, że
mieszkańcy powinni zainteresować się sprawą
składowiska odpadów w Woli Pawłowskiej.
Według dokumentów, które posiada przy
sobie wielokrotnie zwiększona jest emisja
bakterii do środowiska przez oddziaływanie
w/w składowiska.

Wypowiedź Pana Stanisława Zmudczyńskiego
przerywana była głosami dochodzącymi z sali
obrad.

Marek Kiwit – Wójt Gminy Ciechanów



poinformował, że wielokrotnie zapewniał
mieszkańców, że nie powstanie składowisko
odpadów w Rutkach Begnach. Poinformował
także, że nie będzie referendum w sprawie
ewentualnego składowiska odpadów w m.
Rutki Begny ponieważ gmina nie posiada
środków finansowych na ten cel. Powiedział,
że Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę
uchylającą uchwałę z dnia 6 maja 2005 roku,
która zakończy dyskusje nt. powstania w/w
składowiska w Rutkach Begnach.

Ad. 6 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad
Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim uczestnikom Sesji za przybycie i
zamknął posiedzenie.

Protokołowała
Katarzyna Borawska

Przewodniczący Rady Gminy
Eugeniusz Olszewski


